
Dagsorden til beboerrådsmøde d. 14. juni 2023 

Mødet afholdes kl. 17:00-20 i Beboerhuset 

 

Deltagere: Astrid, Benedikte, Camilla, Freja, Jonas, Rannvá og Teitur 

 

1. Formalia 

a. Valg af dirigent og referent 

i. Referent: Benedikte 

ii. Dirigent: Camilla  

b. Godkendelse af referat fra sidste møde (d. 4/5-23) 

i. Godkendt 

c. Godkendelse af dagsorden 

i. Godkendt  

 

2. Meddelelser 

a. Nyt fra BBS (Kim/BBS deltager ikke i dagens møde) 

i. Automatisk døråbner i cykelkælder: der kan ikke skaffes en døråbner 

til vores saltonøgle da systemet er udgået, vi kan dog lave en boks 

udvendigt hvor man bruger hoveddørsnøglen hvorefter døren åbner 

automatisk og indvendigt en berøringsfri sensor til at åbne døren. 

Dette kan dækkes af budgettet for i år og sættes i gang med det 

samme – Kan i godkende denne løsning? Skal det laves med 

videxbrikken vil det blive ca. 20.000kr dyrere.  

1. Den første løsning er godkendt (7 for, 0 imod) 

ii. Kommunen har svaret tilbage vedrørende adgangsvejen til Solbakken, 

og det står os frit for at lave en skriftlig aftale med Otto Mønsted 

omkring brugsret, vedligehold osv. KKIK er på sagen. 

iii. Grill er blevet fjernet og tilbehør til bålpladsen er sat i kælderen, samt 

opslag omkring at de skal sættes tilbage efter brug. 

iv. Parkering forbudt skilt er bestilt men er i restordre, det bliver monteret 

foran fælleshuset som aftalt når vi modtager det. 

v. Vedrørende adgang til børnehavens legeplads for beboere. Jeg har 

snakket med lederen som oplyser at det har været muligt tidligere, 

men blev droppet da det tiltrak andre typer også. Der var en del 

hærværk og overnattende gæster og derfor droppede man det. Skulle 

det blive aktuelt skal kollegiet dele udgifterne til legeredskaber, 

legepladseftersyn og lignende. Min holdning er at der er en fin 

tilgængelig legeplads lige ved siden af som man kan benytte i stedet. 

1. Jf. børnehavens lejekontrakt kan vi som udlejer benytte inde- 

såvel som udearealer og de kan derfor ikke pålægge os 

udgifter for at benytte disse. Dette tages videre til KKIK og 

bestyrelsen, så beboerne kan anvende legepladsen efter 

lukketid. 

2. Derudover skal vi have KKIK til at undersøge om deres husleje 

er reguleret efter markedsværdien. 

vi. Låse på 11 sal svalegang. De nuværende videxbrikker er ikke aktuelt 

da det vil løbe op i 15.000kr pr dør. De eksisterende saltolåse er 

udgået og det vil blive svært at finde nye at sætte på. Et nyt system 



med ny nøgle er dyrt at etablere, ca 20.000kr for første dør, og 

derefter 5000kr pr. dør. Alternativt kan vi udskifte den nuværende 

saltolås med en almindelig cylinder der passer til hoveddørsnøglerne 

så man kan bruge dem i stedet, det bliver ca 3000kr pr. dør så skal 

der dog bestilles et antal ekstra nøgler til håndværkere og institutioner, 

og sidste mulighed er at fjerne låsene så der er åbent hele vejen 

igennem 

1. Problemstillingen skal tages op på næste beboermøde, så alle 

kan være med til at tage en beslutning om dette bekostelige 

projekt. 

vii. Forsikring har bekræftet at cyklerne er dækket af kollegiets 

nuværende løssums forsikring 

1. Det skal undersøges om forsikringen er klar over cyklernes 

værdi og om denne aftale stadig er dækkende. 

b. Nyt fra bestyrelsen 

 

3. Aktuelle sager 

a. Berigelse i Bavnehøj (Frist 1. August) 

i. Rannvá har overskud til at skrive en ansøgning - hvad ansøgningen 

skal omhandle, tænkes der over endnu 

b. Frikøb af hjemfald 

i. Tages videre til næste beboermøde i efteråret 

c. Husleje og indtægter fra hh. Børnehaven og vuggestuen vs. udlejning i 

stueetagen (Kim regner på tallene) 

i. Udlejning af stueetagen tjener godt, så det vil ikke kunne svare sig at 

ændre det som det er nu 

 

4. Indkomne sager 

a. Kan gøre noget for at sprede belastningen på elevatoren i opgang 22 til 

opgang 24. Evt noget med op en vej og ned den anden hvis man henter børn 

(og ikke bor i opgang 22). 

i. Dette sendes videre til Kim og drøftes derefter 

b. Behave Green vil gerne interview’e en fra bestyrelsen vedr. Solbakkens 

grønne omstilling 

i. Den tager Rannvá  

c. En beboer har henvendt sig med tanker om sauna, udebrus, og/eller 

oppustelig udespa 

i. Dette er penge som vi i beboerrådet ikke kan finde i budgettet lige pt. 

d. Henvendelse om ansøgning om 1 års udsættelse af opsigelse 

i. Der tages kontakt til Malou for at få en redegørelse og udspecificering 

om hvad der skal ligge til grund for forlængelse af leje 

e. Børnehaven har henvendt sig vedr. cigaretter og snus der dagligt skal ryddes 

ud af legepladsen 

i. Vi kontakter Malou/KKIK, så hun kan sende en mail ud til alle beboere 

om at det er et røgfrit kollegie og at affald hører til i skraldespanden og 

at brud på dette er en opsigelsesgrund 

 

 



5. Eventuelt 

a. Camilla stopper i beboerrådet pr dags dato 

i. Hun bliver i den forbindelse meld ud af relevante mailkontier etc. 

b. Vandforbruget på kollegiet 

i. Vi kontakter Malou/KKIK, som sender en mail ud med en opfordring 

om at spare på vandet. Evt. et skilt på vandslangen om at bruge 

vandet med omtanke 

c. Droner på kollegiets grund 

i. En beboer har oplevet en drone nær bygningen, ved tilfælde af dette 

kan politiet tilkaldes 

d. Uddelegering af poster til næste BRM (6 september 2023) 

i. Bestilling af mad: Teitur 

ii. Dagsorden: Rannvá 

iii. Begivenhed: Benedikte  

 


